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Kallelse till ordinarie årsstämma i Samfälligheten Bangården 

 

Ordinarie årsstämma i Samfälligheten Bangården äger rum måndagen den 17 november 2014 kl. 

19:00 i Polaris förskola, Polarisvägen 33, Skälby, Järfälla 

 

Dagordning 

1. Stämmans öppnande 

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet 

3. Val av två justeringsmän 

4. Godkännande av kallelsen 

5. Fastställande av röstlängd 

6. Styrelsens förvaltningsberättelse 

7. Revisorernas berättelse 

8. Fastställande av balansräkning 2013/2014 

9. Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen 

10. Fastställande av budget och årsavgift för följande verksamhetsår. Styrelsen föreslår 

oförändrad medlemsavgift. 

11. Fastställande av arvoden för styrelseledamöter och revisorer. Styrelsen föreslår oförändrade 

arvoden. 

12. Val av styrelseordförande 

13. Val av övriga styrelsemedlemmar 

14. Val av revisorer 

15. Inkomna motioner 

a. Motion om fiber till Bangårdens samfällighet 

16. Övriga frågor 

 

 

 

Välkomna! 

 

Skälby 3 november 2014 

Styrelsen 

 



 

 

 

 

 

 

 

Motion: Fiber till Banbårdens Samfällighet  

 

BAKGRUND 

Internet har idag en mycket central roll i vår vardag. Vi uträttar våra bankärenden, håller kontakt 

med våra nära och kära, bokar resor, ser och lyssnar på TV och radio, arbetar, för att nämna några 

exempel. I takt med att tjänsterna blir alltmer avancerade ställs också högre krav på anslutningen 

mot internet vad gäller hastighet och tillgänglighet. Telia har senaste året dragit in öppen fiber till 

bostäder i Järfälla. Med fiber har man som boende i ett fiberhushåll möjlighet till ännu snabbare 

och säkrare telefon, TV och internetuppkoppling.  

 

Det finns en rad olika leverantörer inom fiber. Leverantörer som drar in och där man sedan kan 

välja vilket bolag som ska leverera tjänsten, så kallad öppen fiber. Det finns även bolag som båda 

drar in och levererar tjänsten. Fiber innebär en kostnad för den som väljer att dra in det, det kan 

dock innebära mera än bara en bättre tekniklösning. Det kan även innebära ett ökad värde på 

bostaden. Många leverantörer har inte krav på att alla hushåll i en samfällighet ska bli kopplad till 

fiber utan en viss procent av hushållen i ett område.  

 

FÖRSLAG 

Styrelsen får i uppdrag att ta in prisuppgifter och krav från minst två leverantörer. Dessa ska 

redovisas till medlemmarna och i samband med detta ska en enkätundersökning utgå till samtliga 

medlemmar för att undersöka intresset för fiber. Syftet med enkäten är inte att medlemmar ska 

säga ja till att de vill dra in fiber utan om de är intresserad. Om antal intresserad i enkäten 

uppfyller de krav som fiberbolag har ska ett extra årsmöte kallas av styrelsen samma halvår för att 

diskutera hur man ska gå vidare. Enkäten ska komma ut senast februari 2015 

 

Styrelsens kommentar: 

Frågan kring fiberanslutning diskuterades även vid förra årsstämman och styrelsen har påbörjat ett 

arbete med att utreda möjlighet till anslutning till fiber (se ytterligare information i 

förvaltningsberättelsen). Önskemålen i denna motion ligger väl i linje med redan påbörjat arbete. 

 


